



UNIVERSITY OF
CAMBRIDGE

Cambridge Centre for the Integration
of Science, Technology and Culture

英國劍橋大學劍橋科技文化融合中心
2023 暑期劍橋實地英語文化營

CCISTC 2023 Summer Language and Cultural Programme

報名通知 (澳門適用)

Application Notes (Macau)

2023 暑期劍橋實地英語文化營由英國劍橋大學劍橋科文中心主辦，讓學生深入了解通用英語、專業知識和應試技能，以在英語考試中取得理想分數以報考大學或研究所，其中課後小組討論環節更能為學生提供實踐學習與想法的最佳環境，參與者將與世界各地的學生共同學習、相互交流。此外，劍橋科文中心將組織各種活動和研討班，讓學生體驗劍橋和英國的文化，為學生帶來沉浸式的學習環境。

研究營導師 Instructors

授課導師為雅思認證考官和導師，採用專業課程、小組討論、小班授課、助教答疑等教學模式。
All instructors are Certified IELTS teacher and examiner. Various dynamic teaching and learning methods are deployed.

研究營內容 Content

1. CCISTC TedTalk

邀請來自不同學科的世界級學者和學術界人士，就其專業領域進行研討和分享，以激發學習者在這些領域的學術興趣。演講者包括世界著名的研究人員、政策制定專家、行業領導者、社團、協會、專業機構和個人。

We invite a number of world-class scholars and academics from various disciplines to give seminars on their specialties to promote academic interests in these areas among the students. The speakers include world-famous researchers, policymakers, industrial leaders, societies, associations, professional bodies and individuals.

2. 英語講座課程 English Language Lectures

座課程讓學生深入了解通用英語，並提供專業知識和應試技能，以在英語考試中取得理想分數以報考大學或研究所。

Lectures gives students an in-depth insight into the general English language, equipping them with expert knowledge and useful skills to obtain high scores on English tests.

3. Group Supervision

Group Supervision 是劍橋大學教育系統的一個特色教學方式，參與者通過與導師討論學習進度，從導師處得到定期的反饋，為未來學習進行更深入的探索。

Small group supervision is an unique feature of the Cambridge education system. They can provide you with the opportunity to explore your subjects more deeply by discussing your work process with and receiving regular feedback from your supervisors.

4. 劍橋大學的校園生活 Cambridge College Life

劍橋大學各個學院將構成為期 2 週沉浸式學習的社區網路，為參與者提供廣泛的學術支援、住宿、學習與休閒的設施。劍橋大學歡迎來自世界各地的學習者融入這個相容並包、跨學科、友好互助型的社區。

Cambridge Colleges will form key communities for your study here, offering a wide range of academic support, accommodation, and facilities for study and leisure. You will be welcomed into an inclusive, interdisciplinary, supportive, and social community.

5. 文化與社交活動 Cultural & Social Activities

研究營除了會在劍橋大學組織文化活動外，還將組織城市導覽活動、倫敦一日遊覽以及牛津一日遊覽活動，來自各國的年輕學習者將自由自在地探索這所大學、這座城市以及這個國家，結識新的朋友，為精彩的未來做準備。

We organise a variety of cultural and social activities and day trips to help bring your learning to life including fully guided trips to London and Oxford. Participants are to discover parts of the UK outside Cambridge with inspiring cultural activities.

項目收穫 Awards

1. 劍橋大學 CCISTC 簽發的官方項目結業證書
An Official Certificate of Completion issued by CCISTC University of Cambridge
2. 劍橋大學 CCISTC 簽發的官方項目成績單/成績報告單
An Official Programme Transcript / Report Issued by CCISTC University of Cambridge

申請條件 Requirements

1. 申請人需年滿 16 周歲，身心健康。

Applicants are required to be at or above age of 16 ;

2. 有自主生活自理能力，適應海外期間的日程。

申請流程 Application Process

1. 申請截止時間：2022 年 5 月 12 日（週五）

Application Deadline: 12th May, 2023 (FRI)

2. 所有報名者須使用網上報名系統填寫個人資料
All applicants are to apply through the online application system

獎學金 Scholarship

為鼓勵澳門學生在後疫情時代積極參與兩地高品質的國際學習與交流活動，特提供在學期間公假期間

視野，澳門科技大學國際學院聯同劍橋科文中心向有意參與 CCISTC 2023 暑期劍橋實地英語文化營、並通過 CCISTC 亞洲分中心澳門辦事處申請的學生提供特別獎學金，符合資格的參與者可獲以下參與費用減免：

To encourage Macau students to reinforce in prominent international study and exchanging in the post-epidemic era,